
   Zápis z výroční konference CGSA ze dne 21.2.2009 
    konané v Hotelu GOLF v Praze 
 
Přítomni : dle presenční listiny  
 
Výroční schůzi zahájil vicepresident Jan Nečas,přivítal presidenta ČGF JUDr. Milana Veselého a 
omluvil nepřítomnost presidenta CGSA p. Radima Matolína s ohledem na jeho nemoc. 
President ČGF pozdravil krátkým projevem výroční konferenci a poté následoval program konference 
dle pořadu,uveřejněném na webových stránkách. 
Byly předneseny výroční zprávy :  - vicepresidentem za rok 2008 J. Nečasem 
     - STK za rok  2008 J.Císařem 
     - zpráva o hospodaření za rok 2008V.Posejpalem 
     - zpráva o členské základně 2008 M.Keplovou 
        a představení nové kapitánky reprezentace CGSA 
     - zpráva revizní komise ze rok 2008 p. Žítkem,která shledala 
        hospodaření bez závad 
Po krátké přestávce byly předneseny zprávy o plánech na rok 2009: 

-souhrnná zpráva J.Nečasem včetně změny v činnostech stávajícího             
výboru a prosby o spolupráci při koordinaci regionálních 
soutěží,marketingu a sponsoringu a styku s medii a nutnosti úpravy 
stanov 

     -plán sportovní činnosti,předpoklad rozvoje regionálních tour  a 
        úprava soutěžního řádu a reprezentačních nominací J.Císařem 
     -výše členských příspěvků a způsob výběru M.Keplovou 
 
Po té byla zahájena diskuze: 
-p. B.Holubec ( GCHK)- souhlas se změnou stanov,požadavek na změnu do3 měsíců 
-p.Ráž (GCB Jinačovice)- kritika nedodržování stanov v souvislosti se svoláváním konferencí a nutnost 
zlepšit práci pro stále rostoucí členskou základnu 
-p. Münster (GCP) vyslovil souhlas s článkem p. Zapletala,který pobouřil mnoho členů CGSA,kritizoval 
úroveň a organizaci turnajů s účastní zahraničních hostů 
-p.Vodák -kritizoval neexistenci nominačního žebříčku superseniorů,příliš velký důraz na representaci 
na úkor ostatních členů CGSA,manipulaci s výsledky na servru (slíbil, že dodá důkazy), uveřejnění 
pozvánek na konferenci jen na servru a vyzval výbor k odstoupení 
-p.E,Mařík (GCP)protestoval proti rostoucím požadavkům členů CGSA ve vztahu k ročním příspěvkům 
-p. Dusílek(PGCMO) reagoval na souhlas p. Münstra k článku pana Zapletala zcela opačným názorem s 
tím,že autor článku podlehl chybným informacím 
-.p.Martinec(GCHK) požádal výbor o zajištění lepších podmínek v jednotlivých klubech pro členy 
CGSA,aby bylo možno obsáhnout všechny seniorské členy ČGF, vznesl dotaz jak dále bude moci 
pracovat p. Matolín jako výkonný president CGSA 
-p.Rubáš(GCP) vznesl požadavek na volbu kapitána mužské reprezentace,který by byl součástí 
nominační komise a dotaz na pí.Keplovou,jak je zabezpečeno,aby nemohli hrát hráči bez úhrady ročního 
poplatku. M.Keplová hned odpověděla. 
-p. J.Svoboda(GCB Jinačovice) informoval o způsobu a četnosti hry při jihomoravské regionální tour 
-p.Nový (GC Mstětice) znovu se vrátil k nutnosti nových stanov a určení termínu jejich projednání 
-p.Rybář(GCHK) navrhl sjednocení seniorských regionů  s regiony  ČGF 
--p.Mrůzek(RGCML) konstatoval,že výbor má hodně úkolů,ale že by bylo nutno vyjednat slevy pro 
seniory s legitimací CGSA v shopech a na hřištích 
-p.Peroutka(GCSH) diskutoval o možnosti regionální tour ve východních Čechách a na 9tijamkových 
hřištích 
-p.Ráž(GCB Jinačovice)navrhl vytvoření skupiny na kompletní organisaci regionálních tour pod 
vedením p. J.Svobody,který se zabývá jihomoravskou reg.turu a navrhl jeho nominaci do výboru 



-p.Pilip(RGCML) navrhl ukončit stále se opakující diskuzi a dovést do konce hlavní bod tj. Svolání 
mimořádné konference k projednání nových stanov a k doplnění výboru, každopádně se nejedná o volbu 
nového výboru. 
 
Po další diskuzi a vystoupení dalších přítomných byla odsouhlaseno následující : 
 
1.návrh stanov,zpracovaný v návrhu p. L. Tylem, členem GC Beřovice,bude obratem umístěn na 

stránky www.golfsenior.cz a bude zahájena diskuze. 

 
2.výbor GCSA svolá na 26.4.2009 mimořádnou schůzi CGSA s programem: 

   
                        - projednání a schválení nových stanov CGSA 

  - projednání a schválení doplnění výboru CGSA na počet 7 členů 

   
 

 
3.byl dohodnut klíč pro stanovení delegátů na tuto mimořádnou schůzi a to: 

  -základem pro stanovení delegátů bude stav členské základny v 66  klubech 

   k 31.12.2008 
  -za každý klub může být přítomen jeden delegát,který bude mít tolik hlasů,kolik  

   členů CGSA bylo v jeho mateřském klubu k 31.12.2008 
  -schůze bude usnášeníschopná,pokud bude přítomno tolik delegátů,aby součet jejich  

   hlasů činil 2/3 z celkového počtu členů CGSA tj. Z 646 členů. 

  -k souhlasu s projednávaným bodem pak stačí nadpoloviční většina přítomných 
    hlasů. 

  -M.Keplová zajistí umístění tabulky počtu členů v jednotlivých klubech na www. 
   golfsenior.cz 

 

 
Konference byla ukončena v 17:20 hod. 
 
Zápis sestavila :M.Keplová 
   
 

 
  
     

 
 


